

Title (en)  
Access door

Title (de)  
Revisionstür

Title (fr)  
Trappe d'accès

Publication  
**EP 1164233 A1 20011219 (DE)**

Application  
**EP 01890111 A 20010410**

Priority  
AT 9272000 A 20000526

Abstract (en)

The inspection door comprises a laminated door leaf(5) with a base layer of rigid foam(6) onto which fits the door hinge. A fireproof panel(10) is mounted on the inner side of the base layer, and a fireproof laminate(12) is applied to the end faces of the door leaf. The base layer fits round the side edges of the fireproof panel by frame-type protrusions(9), and the fireproof laminates are applied to the outer side of the protrusions. A decorative layer(11) is fitted on the outer side of the base layer. An Independent claim is included for the manufacture of an inspection door.

Abstract (de)

Revisionstüre, insbesondere für den Zugriff in Versorgungsschächte, die in einem in eine Öffnung (3) eingesetzten Rahmen (1) gehalten ist, wobei das Türblatt (5) mehrschichtig aufgebaut ist und mindestens eine Brandschutzplatte (10), vorzugsweise aus Kalziumphosphat, und Brandschutzlaminat (12) aufweist und über Angeln mit dem Rahmen (1) schwenkbar verbunden und mit Schloßbeschlägen (8) versehen ist. Um eine einfache Herstellung zu ermöglichen, ist vorgesehen, daß eine tragende Schicht (6) aus Hartschaum vorgesehen ist, an der die Angel angreift und an deren Innenseite die Brandschutzplatte (10) gehalten ist und an den Stirnseiten des Türblattes (5) Brandschutzlaminat (12) aufgebracht ist.  
<IMAGE>

IPC 1-7  
**E04F 19/08**

IPC 8 full level  
**E04F 19/08** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04F 19/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4015386 A 19770405 - COOK SANFORD L
- [A] AT 390474 B 19900510 - MAKU PUR PROFILERZEUGUNGSGES M [AT]

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1164233 A1 20011219**; AT 408246 B 20010925; AT A9272000 A 20010215

DOCDB simple family (application)  
**EP 01890111 A 20010410**; AT 9272000 A 20000526